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RM.0002.57.2023 

Protokół nr LVIII/2023 

z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 1 marca 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 10:38 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 10:30.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie 

podinsp. Tomasza Konopkę, Radne Powiatu Łódzkiego Wschodniego, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LVIII sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radni Paweł Redzynia, Przemysław Szczech (dotarli później), Zbigniew Waprzko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław 

Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej.  
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6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2023 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 

(DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 5) 

14. Komunikaty, sprawy różne.  

15. Zamknięcie LVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z LVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Burmistrz wraz z Zastępcą odnieśli się do sprawy poruszonej na poprzedniej sesji dotyczącej 

obsługi kasy. Sytuacja została wyjaśniona i poparta odpowiednimi przepisami prawa. Działania 

zaprezentowane w kasie są zgodne z obowiązującym prawem. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał o budowę ul. Granitowej.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że budowa miała nastąpić w formule zaprojektuj i 

wybuduj. Niestety terminy zostały bardzo zaburzone i nie będzie możliwa dalsze wykonanie 

drogi z wykonawca który wykonał już dokumentację. Urząd szuka rozwiązań, aby można było 

przystąpić do realizacji tej inwestycji.    

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał na jakim odcinku projektowana jest ul. 

Ogrodowa w Rzgowie.  

Burmistrz Mateusz kamiński wyjaśnił, że od granic Kalinka do ul. Literackiej. Burmistrz 

podkreślił, że teraz idzie w kierunku uzyskiwania dotacji na budowę dróg.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski podkreślił, że ważna jest inwestycja ronda na 

ul. Rzemieślniczej czy remont ul. Ogrodowej i Szkolnej. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała jak wygląda sprawa z zaprojektowaniem ciągu pieszo-

jezdnego na ul. Cegielnianej.  

Radna Kordian Skalski zapytał ile ton węgla zamówiono a ile rozdysponowano.  

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że w 2022 r. złożono 800 wniosków na 1020 ton, z 

czego węgiel odebrało 580 osób, natomiast w 2023 r. złożono 456 wniosków na 690 ton, z 

czego węgiel odebrało 169 osób.    

Burmistrz wyjaśnił, że realizacja inwestycji na ul. Cegielnianej nie będzie możliwa do 

wykonania w tym roku, ponieważ są tam pewne problemy techniczne, które należy rozwiązać.  
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Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej. Ponadto Przewodniczący rady poinformował, że wpłynęło do niego pismo 

od Zastępcy Burmistrza w kwestii poruszonej na ostatniej sesji, po zebraniu odpowiednich 

materiałów radni zostaną z nim zapoznani. Odczytał także pismo jakie zostało do niego złożone 

przez osobę pracującą w kasie w Urzędzie Miejskim w Rzgowie w związku ze sprawą 

poruszoną na ostatniej sesji, a także oświadczenie radnego Zbigniewa Waprzko.   

 

Ad.9. 

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LVIII/598/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.10. 

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta Annę Czarnocką.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał co to za pozycja dotyczącą usług 

doradczych w zakresie zamówień publicznych.  

Burmistrz poinformował, że w urzędzie w tej chwili zamówienia publiczne obsługiwane są 

przez jedną osobę na etacie w urzędzie i wspomagane umową zlecenia w zakresie doradczym.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LVIII/599/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 
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Ad.11. 

Projekt został omówiony przez Kierownika Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Mirona 

Ossowskiego.  

Radny Kordian Skalski zapytał jak wygląda możliwość dofinansowania gminnym zabytków 

wpisanych do gminnej ewidencji czy też prywatnych zabytków. 

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski obecna uchwała 

dotycząca dotacji na zabytki przewiduje jedynie możliwość wsparcia zabytków rejestrowych. 

W tej chwili trwa aktualizacja gminnej ewidencji zabytków, trwają uzgodnienia z 

wojewódzkim konserwatorem. 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LVIII/600/2023 w sprawie udzielenia dotacji w 2023 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.12. 

Projekt został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LVIII/601/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Bronisinie Dworskim. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„PRZECIW” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.13. 

Projekt został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Justynę Błach.   
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LVIII/602/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14. 

Osoba z publiczności zabrała głos w sprawie inwestycji, która powstaje na wysokości Tadzina 

a Huty Wiskickiej przy trasie 714.    

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach wyjaśniała, że obecny 

mpzp przewiduje, że cały pas w odległości 100 m od drogi wojewódzkiej 714 jest przeznaczony 

pod usługi handlu, rzemieślnicze, gastronomii, hotelowe. Plan zakazuje lokalizacji nowych 

zjazdów z drogi 714. W tej chwili nie został złożony żaden wniosek o wydanie decyzji 

środowiskowej. Urząd nie zna planów inwestora.   

Radny Kordian Skalski dodał, że inwestor który gospodaruje tą działką zajmuje się 

przetwarzaniem pewnej formy bioodpadów pod kątem peletu.  

Radna Kamila Kuźnika powróciła do tematu, który poruszyła Pani Burmistrz Monika Pawlik 

na sesji 1 lutego br. dotyczącego smsa z pogróżkami. Radna w związku z oświadczeniem 

wygłoszonym na poprzedniej sesji przez Panią Burmistrz powiedziała, iż jej dobra osobiste 

zostały naruszone, oszczerstwa kierowane pod jej adresem negatywnie wpływają na odbiór jej 

osoby przez osoby trzecie. Radna czuje się oczerniana i ośmieszana. W związku z zaistniałą 

sytuacją radna oświadczyła, że upoważniła swojego adwokata do reprezentowania jej w 

sprawie naruszenia jej godności, dóbr osobistych w dniu 1 lutego br. Radna zapytała czy Pani 

Burmistrz Monika Pawlik wyraża zgodę na udostępnienie treści smsa ponadto wzywa Panią 

Burmistrz do publicznych przeprosin na kolejnej sesji Rady Miejskiej.   

Mecenas Maciej Kozerski powiedział, że radna jest autorką smsa i sama musi podjąć decyzje 

czy udostępni smsa czy też nie, jednak należy mieć na uwadze czy udostępnienie nie naruszy 

dóbr osobistych innych osób.  

Radny Kordian Skalski proponuje, aby zastanowić się nad powagą słów wypowiadanych na 

Sali podczas sesji Rady Miejskiej w Rzgowie przez obie strony.  

Burmistrz Mateusz Kamiński stwierdził, że niektóre osoby nie zachowują powściągliwości w 

kwestii swoich wypowiedzi i poruszają tematy, które nie są w żaden sposób sprawdzone i które 

w ogóle nie powinny być omawiane na sesji. Burmistrz obserwując takie zachowania uważa, 

że brakuje policji sesyjnej, która będzie nadzorować przekraczanie granic w swoich 

wypowiedziach przez osoby będące na sesji i apeluje do przewodniczącego rady o jej 

wprowadzenie. Ponadto Burmistrz uważa, że radni powinni uchwalić kodeks etyki i trzymać 

się zasad tam ustanowionych, ponieważ to co się dzieje na Sali to wstyd. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka rozumie, że w chwili obecnej powstały pewnego rodzaju 

nadużycia co nie powinno mieć miejsca ale nie jest w stanie przewidzieć w jakim temacie radny 

będzie zabierał głos. Przewodniczący rady prosi o wzajemny szacunek.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała czy można uchwalić kodeks etyki dla zastępcy burmistrza, 

czy zostaną wyciągnięte konsekwencje wobec Pani Burmistrz w związku z oskarżeniami 

skierowanymi wobec jej osoby. 



       

6 

 

Radny Kordian Skalski uważa, że nie należy rozmawiać tylko o kodeksie etyki względem 

radnych ale także powinien on dotyczyć osób wybieralnych w gminie, np. burmistrza. Radny 

powiedział, że radni ponoszą odpowiedzialność polityczną, karną i kodeks etyki nie ma tutaj 

nic do tego i nie zgadza się z tym, że tylko radni naruszają kulturę i etykę na tej Sali.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zgłosił, że należy poprawić ułożone płyty na 

ul. Bajkał. Ponadto poprosił o przygotowanie zestawienia ile wody zużywają i ile ścieków jest 

odbierane z posesji przy ul. Centralnej.    

Radny Jarosław Świerczyński poprosił o: 

- załatanie dziur na ul. Rudzkiej za wiaduktem 

- zajęcie się zaparkowanymi autami na ul. Tuszyńskiej przy ul. Ogrodowej, które utrudniają 

ruch pieszy po chodniku 

- zaśmiecanie ul. Literackiej przez osoby wynajmujące kwatery 

- konserwacja placu zabaw w parku w Rzgowie  

- zaległy fundusz sołecki na ul. Nasiennej tzn. altana na odpady. 

Radny Kordian Skalski odniósł się do pisma sołtysa Rzgowa, który wniósł o zdemontowanie 

progów zwalniających na ul. Nadrzecznej w Rzgowie, pismo było poparte podpisami w liczbie 

92 osób. Radny zapytał czy ustawione progi były konsultowane z mieszkańcami.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że o założenie 

progów zwalniających wnosił radny z tego terenu i nie było dodatkowych konsultacji z 

mieszkańcami.  

Radna Powiatowa Klaudia Zaborowska-Gorzkiewicz odniosła się do inwestycji ścieżki 

rowerowej na ul. Cegielnianej. Radna uważa, że jest to bardzo potrzebna inwestycja i należy ją 

zrealizować, Powiat bardzo chętnie pomoże a jeżeli będzie trzeba może przejąć wykonanie 

zadania.  

Radny Paweł Redzynia zapytał jak wygląda sytuacja z podłączeniem do kanalizacji 

mieszkańców na ul. Ogrodników.  

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz poinformowała, że zajmuje się kwestią 

porozumienia międzygminnego z gminą Ksawerów, uzgodnienia jeszcze trwają.   

Kierownik Referatu Inwestycji Iwona Kowalczyk poinformowała, że aby inwestycja na ul. 

Cegielnianej została wykonana kompleksowa potrzeba na to czasu, w tym roku nie uda się 

zrealizować tej inwestycji. Jeżeli chodzi o ul. Nasienną to inwestycja, która ma być tam 

zrealizowana jest budową śmietnika a nie budową altany, to wiąże się z tym że śmietnik jest 

obiektem małej architektury, co jest określone przepisami prawa budowalnego. Po pierwsze 

należy mieć projekt na budowę śmietnika, gmina musi władać terenem na którym ten śmietnik 

ma stanąć a ponadto pozostaje kwestia zbiornika, który się znajduje pod śmietnikiem. 

Kierownik odniosła się do inwestycji na ul. Granitowej a także na ul. Ogrodników.   

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o interwencję w sprawie zalewania ul. Zastawnej.  

Burmistrz Rzgowa Matusz Kamiński był na miejscu na ul. Zastawnej i rów który tam jest raczej 

odbiera wodę, jednakże pismo do Łodzi zostanie wystosowane.   

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że ogrodzenie śmietników jest potrzebne aby 

zwierzęta nie roznosiły śmieci.  

W dalszej części dyskutowano na temat uzyskania zgody od wspólnoty na dysponowanie 

gruntem czy to użyczenia czy służebności gruntowej, jednakże wszelkie koszty są po stronie 

mieszkańców wspólnoty. 

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski poinformował, że droga polna za trasą S8 w 

Guzewie nie istnieje i potrzebna jest interwencja w tej sprawie. Wiceprzewodniczący poprosił 

o uzupełnienie ubytków w ul. Zagłoby i Zamkowej.  

Radny Rafał Kluczyński odniósł się do pisma w sprawie funkcjonowania kasy. Wyraził żal do 

przewodniczącego rady, że pismo nie zostało mu okazane. Radny odniósł się również do pisma 

w sprawie progów zwalniających na ul. Nadrzecznej. Progi były konsultowane z mieszkańcami 

ulicy przez radnego, a 92 podpisy, które zostały zebrane pod pismem o ich zdjęcie, nie są 
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podpisami osób zainteresowanych progami na ul. Nadrzecznej, są to podpisy osób 

przypadkowych.     

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, że zrobił wszystko to co do niego należy, 

tj. odczytał pismo w sprawie kasy, a także oświadczenie radnego Zbigniewa Waprzko.  

 

Ad.15. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:57 

zamknął obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

        

http://www.rzgow.pl/

